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                        ROMANIA 

PRIMARIA COMUNEI CRACAOANI 

 

PROCES  VERBAL  

 

        

    

        Incheiat astazi  28  iunie   2018  in sedinta  ordinara a Consiliului local al 

comunei Cracaoani, convocata de primarul comunei prin Dispozitia nr 187 din 

22.06.2018. 

      Sedinta are loc in sala de sedinte  a primariei, participand un numar de 13 

consilieri din 13.  Participa  primarul comunei,   secretarul comunei, seful contabil 

al institutiei, administratorul public , responsabilul pt achizitii publice al institutiei 

si cel pentru proiecte.  Presedintele de sedinta, d-na Raclariu Adina –Cristina   

constata ca este indeplinit cvorumul pentru desfasurarea acesteia si  da citire 

ordinei de zi a sedintei. 

1.  Proiect de hotarare privind   instrumentarea proiectului si aprobarea 

documentatiei tehnico-economice la proiectul  "Reabilitare, modernizare, 

extindere si dotare Scoala Gimnaziala “Gheorghe Savinescu” din sat 

Cracaoani, comuna Cracaoani, judetul Neamt" 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea unor  modificări ale  Listei inventar 
cuprinzând bunurile care alcătuiesc domeniul public al comunei Crăcăoani, 
atestată prin  Anexa nr. 23 a Hotărârii Guvernului României nr.1356 din 27 
decembrie 2001. 

3. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local pentru anul 2018. 

4. Intrebari-interpelari. 

      Presedintele de sedinta supune la vot ordinea de zi.  Se aproba cu unanimitate a 

consilierilor prezenti. Se supune la vot si procesul verbal de la sedinta anterioara. 

Se aproba cu unanimitate de voturi.   

     In continuare se trecei la discutarea  primului   punct inscris pe ordinea de zi: 

Proiect de hotarare privind   instrumentarea proiectului si aprobarea documentatiei 

tehnico-economice la proiectul  "Reabilitare, modernizare, extindere si dotare 

Scoala Gimnaziala “Gheorghe Savinescu” din sat Cracaoani, comuna Cracaoani, 

judetul Neamt" 

    Ia cuvantul d-na Tanasa-Ursu Elena-responsabilul pentru proiecte al primariei 

comunei, care prezinta expunerea de motive  cu privire la acest proiect precum si 
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raportul de specialitate,  detaliind  proiectul ce urmeaza a fi depus pentru obtinerea 

finantarii prin intermediului Programului Operational Regional Axa prioritara 10 –
“Imbunatatirea infrastructurii educationale”. Ia cuvantul si d-l Savin Dionisie, 

directorul Scolii Ghe. Savinescu din Cracaoani care prezinta pe scurt  detaliile 

acestui proiect absolut necesar pentru reabilitarea scolii din central comunei 

Cracaoani.Domnia sa multumeste conducerii primariei care s-a miscat f. operativ 

pentru obtinerea avizelor prealabile necesare proiectului. Spera ca finantarea sa fie 

astfel obtinuta. 

     Secretarul comunei da citire apoi proiectului de hotarare,  in forma redactata de 

initiator. Nemaifiind discutii pe marginea materialelor prezentate, presedintele de 

sedinta supune la vot proiectul de hotarare in forma citita.  Se aproba cu  

unanimitate de  voturi a consilierilor  prezenti. 

 Se trece la urmatorul proiect  de hotarare  inscris pe ordinea de zi- Proiect de 

hotarare privind aprobarea unor  modificări ale  Listei inventar cuprinzând bunurile 

care alcătuiesc domeniul public al comunei Crăcăoani, atestată prin  Anexa nr. 23 a 

Hotărârii Guvernului României nr.1356 din 27 decembrie 2001. 
       Ia cuvantul d-l Carcea Iustin-responsabilul pentru urbanism  al primariei 

comunei, membru al comisiei pentru inventarierea bunurilor apartinand domeniului 

public al comunei Cracaoani care prezinta expunerea de motive  cu privire la acest 

proiect precum si raportul de specialitate. Arata ca modificarea Listei inventar 

cuprinzând bunurile care alcătuiesc domeniul public al comunei Crăcăoani, atestată 
prin  Anexa nr. 23 a Hotărârii Guvernului României nr.1356 din 27 decembrie 

2001 era necesara pentru actualizarea pozitiei 8 din lista unde figura inscrisa  

cladirea fostului dispensar construita in anul 1950, si care a fost demolata, in locul  

acesteia fiind ridicata cladirea noului dispensar finalizata si receptionata si care 

trebuie intabulata acum in Cartea funciara cu suprafata de teren aferenta. 

Secretarul comunei da citire in continuare   proiectului de hotarare avizat favorabil 

in comisiile de specialitate. Nemaifiind alte intrebari sau discutii, presedintele de 

sedinta il supune la vot in forma prezentata. Se aproba cu unanimitate de voturi. 

Nemaifiind alte discutii sau intrebari presedintele de sedinta il supune la vot in 

forma prezentata. Se aproba cu unanimitate de voturi. 

  In continuare se trece la urmatorul punct inscris pe ordinea de zi si anume: Proiect 

de hotarare privind rectificarea bugetului local pentru anul 2018.  

    Ia cuvantul primarul comunei care prezinta expunerea de motive la acest proiect 

de hotarare , aratand ca a fost initiat urmare a solicitarii Biroului financiar-contabil 

care arata ca care a comunicat ca trebuie rectificat bugetul local conform Legii nr. 

273/2006 privind finantele publice locale ale Legii nr. 2/2018 a bugetului de stat pe 

2018 ,urmare a  necesitatii solicitarii sumei de 660 mii lei de la MDRAP pentru 

lucrarile la investitia de modernizare a drumului comunal DC 164 pe sectorul 
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Magazia Mitocu Balan, precum si a necesitatii achitarii cotei de 26,5 mii lei catre 

ISC pentru investitia de modernizare a sectorului de drum comunal DC 164 pe raza 

satului Magazia si  DC 165 pe raza satului Cracaul Negru. 

 Seful contabil al institutiei prezinta in continuare  raportul de specialitate si 

proiectul de hotarare cu anexa  avizate favorabil de catre comisiile de specialitate. 

Presedintele de sedinta intreaba daca sant si alte discutii. Nemaifiind, presedintele 

de sedinta supune la vot proiectul de hotarare in forma prezentata. Se aproba cu 

unanimitate. 

 Se trece la ultimul punct inscris pe ordinea de zi si anume: intrebari-interpelari. 

 D-na sef contabil arata ca sant foarte multe persoane juridice de pe raza comunei 

care nu au incheiat contract cu firma de salubritate sau mai grav, si-au reziliat 

contractul cu firma de salubritate si in aceasta situatie Compartimentul impozite  si 

taxe va fi nevoit sa face impunere in baza hotararii Consiliului local din anul 2017 

care stabileste o taxa de 3 ori mai mare fata de cea perceputa de firma de 

salubritate. O parte din consilieri  arata ca taxa perceputa de firma de salubritate e 

prea mare.       

 Viceprimarul comunei reprezentantul UAT in AGA ECONEAMT  arata ca 

aceasta a fost stabilita la nivel judetean cu acordul majoritatii UAT –urilor, si deci 

trebuie respectata si aplicata. Secretarul comunei arata ca  se poae modifica doar 

taxa stabilita de catre Consiliul local pentru cei care nu incheie contract cu firma de 

salubritate. Primarul comunei arata ca in sedinta urmatoare se va veni cu un proiect 

de hotarare pentru diminuarea acestei taxe doar nu se va aplica retroactiv. 

 Legat de problema apei la satul Magazia   arata ca se fac demersuri pentru 

predarea retelei la Compania Apaserv d in vederea exploatarii conform legii, dar 

sant probleme din cauza reclamatiei d-lui Fido  care are o proprietate situata in 

preajma statiei de captare, si care nu este de acord cu darea acesteia in folosinta 

deoarece are in zona o ferma de crestere a animalelor. Litigiul este in atentia 

Institutiei Prefectului, a Garzii de Mediu si a Apelor Romane , filiala Bacau. Se 

spera intr-o solutionare cat mai urgenta pentru a se putea da drumul la apa, atat de 

necesara si la Scoala din satul Magazia. 

  D-l primar solicita  d-lui administrator sa tina legatura cu DSP Neamt in vederea 

stabilirii calitatii apei. Acesta arata ca problele prelevate pana in prezent sant de 

buna calitate, neexistand un pericol in ceea ce priveste potabilitatea. Se vor face 

monitorizari in continuare. 
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   D-l primar solicita viceprimarului sa intre in contact cu SC Rosal Neamt pentru a 

se face corelarea datelor colectate de acestea si cele detinute de primarie in ceea ce 

priveste beneficiarii reali de serviciile acestei societati precum si solutionarea 

problemei personalelor juridice care au deja incheiat contract pe persoana fizica.    

Nemaifiind alte subiecte de discutat in  final  presedintele de sedinta,  multumeste  

tuturor pentru prezenta si declara inchise lucrarile sedintei. 

        Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

 

 

 

     PRESEDINTE DE SEDINTA                                SECRETAR   

    RACLARIU ADINA-CRISTINA                     URSACHE   FLORIN 
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